
Club MC-Veteranerna Sverige 
Beslutsprotokoll styrelsemöte, Huskvarna, lördagen den 23 mars 2024, kl. 
14.30 
 
Ekonomisk uppföljning 
Lars-Martin informerade om den ekonomiska situationen, som är fortsatt 
god. Den 21 mars 2024 var klubbens medlemsantal 4 937. 
 
Arbetsgruppen för modernisering 
Från och med 1 april 2024 kommer klubben att använda ”Visma eEkonomi” 
som ekonomisystem. 
Arbetsgruppen diskuterar en lösning för hemsida tillsammans med 
Föreningssupport, samt  
kontakta Föreningssupport för att diskutera möjlig hantering av webshop.  
 
Kommande mässor och arrangemang 
Information om styrelsenärvaro vid kommande arrangemang i 
nästa nummer av MC-Veteranen.  
 
Clubshopen 

Styrelsen beslutade om en prisjustering av tröjor och stora dekaler. 
Ekonomisk uppföljning av Clubshopen, för diskussion på kommande 
styrelsemöte. 
 
Samtal med nya medlemmar 
Lars-Martin och Torgny berättade om trevliga samtal med flera nya 
medlemmar.  
 
Rådsmötet 
Styrelsen har fått ta del av ett förslag på inbjudan till Rådsmötet, framtaget 
av Kent och Sven. Utskicksförslaget godkändes.  
  
MCVs handbok 
Styrelsen beslutade att bordlägga frågan till hösten 2024. 
 
Stöd till militärsektionen 
Styrelsen beslutade att låta Sven kontakta Stefan Mattsson 
(MCVs kontaktperson för Militärsektionen) om en inbjudan för 
diskussionspunkt på vårt kommande Rådsmöte.  
 
 



Varumärkesskydd ”Club MC-Veteranerna Sverige” 
Håkan kontaktar Patent- och Registreringsverket och Bolagsverket kring 
detaljer för skydd.  
 
Riskanalys för system och administration 
Informerat om en riskanalys för system och administration är påbörjad av 
styrelsen. 
 
Fysiskt möte med redaktörerna 
Styrelsen skulle vilja träffa tidningsredaktionen fysiskt för en 
allmän årlig lägessituation. Exempelvis att besöka redaktionen i Kolsva. 
Styrelsen kontaktar Thomas Grandell för att om möjligt ta fram förslag på 
tid och plats för möte. 
 
 


